



Styrelsemötesprotokoll 14/9 2015 Geoexpen

Närvarande: Hampus Hugosson, Joakim Tapper, Josef Persson, Mathilda Norell, Charlotte Jakobsson, Liv-Johanna Lindberg, Albin Brette, Annika Paulsson Ghölin, Matilda Vikström, Jan Berglund

1. Mötets öppnande

Hampus Hugosson förklarade mötet öppnat.

2. Formalia

a. Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

Att välja Hampus Hugosson till mötesordförande

b. Val av mötessekreterare

Styrelsen beslutade

Att välja Josef Persson till mötessekreterare

c. Val av justerare

Styrelsen beslutade

Att välja Mathilda Norell till justerare

d. Adjungeringar

Styrelsen beslutade

Att adjungera in Joakim Tapper med närvaro-, yttrande- och förslagsrätt men ej rösträtt.

e. Mötets behörighet

Mötet ansågs behörigt

f. Publicering på Internet

g. Fastställande av dagordning

h. Föregående protokoll

Punkten att lägga föregående protokoll till handlingarna bordlades.



3. Sweden SEG Student Chapter

Föredragare: Hampus Hugoson

Hampus har fått ett mail från Monica Olofsson som hon vill ska gå ut till alla medlemmar. (se Bilaga 1). Detta mejl är vidarebefordrat till medlemskontakt.

Eftersom detta är mer relevant för programmen IMP och eventuellt VoV så skickas mejlet vidare till STEN och VOFF.

4. KF

Föredragare: Hampus Hugoson

På KF 15/9-15 ska det väljas ny AO (Anders Jönsson aka Branders är nominerad). Han kommer att vara Geosektionens kårkontakt framöver.

Matilda anser att han kommer att passa bra på posten och tror att han ser fram emot att ha posten.

Vi har även fått mail av TKL-ordf om vissa maillistor inte är uppdaterade med KF-ledamöten. Jan kan ta på sig att fixa detta.

Styrelsen beslutade

Att be KF-ledamöterna att skicka sina mejladresser till Jan.

5. Sektionsmötet

Föredragare: Hampus Hugoson

Saker som kommer tas upp under sektionsmötet blir:

Förslag till stadgeändring

Förslag till reglementesändring

Se Bilaga 2-4.

Det finns två förslag för hur stadgeändringen ska göras. Enligt förslag 1 kommer hela styret att sitta från 1 juli – 30 juni. Enligt förslag 2 kommer vice ordförande och utbildningsbevakningssamordnare att sitta från 1 januari – 31 december och resten av styrelsen att sitta 1 juli – 30 juni.

Röstning genomfördes:

Förslag 1: fyra röster

Förslag 2: fyra röster

Styrelsen beslutade



Att lägga fram bägge förslag till sektionsmötet och låta medlemmarna välja.

Josef kommer hålla punkten "Styret informerar" så om någon har något de vill ha sagt under den punkten så skicka det till honom innan söndag.

Det kommer att bjudas på fika på sektionsmötet. Stora kaffebehållare kan lånas av STUK eller Spexet.

Bakning:

Rustam bakar kladdkaka.

Matilda bakar laktosfritt och glutenfritt.

Josef bakar sockerkaka.

Charlotte kommer att köpa ingredienser åt alla som delas upp den 21:e.

6. Eventutskottsmöte

Föredragare: Hampus Hugoson

10/9-15 var det eventutskottsmöte. Där stämde det av vad som händer i de olika föreningarna. Albin skapade en Facebook-grupp för alla geoaktiva och delade även geoaktivas kalender där. Angående STEN:s förslag om förfest innan tentaröj 1 så kommer STEN tillsammans med Repet arbeta fram ett förslag som de senare presenterar och tar in synpunkter på. Namnförslag på detta event: Halloween

7. Geofrad

Föredragare: Hampus Hugoson

10/9-15 var det även Geofrad. Det stämde av lite av som händer den närmaste tiden och även status hos de olika föreningarna. Geostyret ska även besöka de olika föreningarnas möten en gång i månaden och de olika föreningarna har möten:

BRINN: Jämna veckor på onsdagar på lunchen. Plats: Olika

Bunkern: Tisdagar på lunchen. Plats: Bunkern

Repet: Tisdagar på lunchen. Plats: Något ledigt klassrum kring E-200

STEN: Onsdagar på lunchen. Plats: Gelbe

VOFF: Måndagar på lunchen. Plats: Ljuskåden.

Arktis: Tisdagar på lunchen. Plats: i F-huset oftast utanför Arkklabbet.



Vi kommer att dela upp så att olika personer från styret får ansvaret att gå till varsin förening första veckan i månaden.

Arktis: Mathilda N, Liv-Johanna, Charlotte

Repet: Annika

Voff: Albin

Brinn: Matilda V

Brunkern: Hampus

Sten: Josef.

Repet kommer byta plats på Vårsittningen och Georg cup. Detta för att slippa strul med ekonomi samt att hamna i fas med Georg cup som ska utföras under hösten.

Det kommer kanske att göra vissa besvikna eftersom varken Gvösken eller vårsittningen blir av. Det gör också att de 5000 kr som vi planerat att få in på biljettförsäljning kommer att förloras.

Feed back gällande nolle-p:

Mycket ändringar i sista sekund. Dålig framförhållning vid kallande av möten. Dålig info om vad som gällde angående sektionsmiddagen (att föreningarna skulle stå för fördrink, betala inträde osv). Dock var allt jättekul men till nästa år ser de gärna att allt planeras och klubbas igenom redan innan sommaren. De olika föreningarna vill gärna vara med i hela planeringen.

Vi får ta med oss kritiken till nästa år. Se till att någon har koll på allt på Nolle-P.

8. Städning av expen

Föredragare: Josef Persson

De som inte städade förra gången får städa denna gång. Städningen blir på söndag 13:00.

9. Övrigt

Janne vill ha en stående punkt på mötet där man diskuterar vad som ska varar med i veckomejlet.

10. Sittlista

Tisdag: Rustam och Mathilda

Onsdag: Liv och Charlotte

Torsdag: Janne.



11. Föregående vecka

a. Ordförande

- Haft utvecklingsamtal.
- Skrivit proposition.
- Varit på Geordfrad.
- Varit på eventutskottsmöte
- Påbörjat kallelse sektionmöte
- Deltagit på VoV-fest
- "Deltagit" (kollade på) STEN:s brännbollevent
- Kallat KF-ledamöten till diskussionsmöte innan KF 15/10-15.

b. Vice ordförande

- Haft utvecklingsamtal.
- Skrivit proposition.
- Varit på Geordfrad.

c. Arbetsmarknadskontakt

d. Medlemskontakt

e. PR-info

f. Kassör

g. UBS

h. Vice UBS

- Fortsatt arbetet med att hitta nya programråd, träffat Rustam, och mailat alla nya elever under geo.
- Vart på UBS-råd
- Vart på Arkitekturs Programråd
- Kallat till möte med programföreningarnas utbildningsansvarige.
- (Kommer vara ett informellt "träffas och lära-känna-möte" Tisdag nästa vecka i expen, utbildning och mer seriöst möte kommer sen!



- i. Sekreterare
- j. Studentskyddsombud

12. Nästa möte

13. Mötet avslutat

Hampus Hugosson förklarade mötet avslutat.



14.

Hampus Hugosson,
mötesordförande

Josef Persson, mötessekreterare

Mathilda Norell, justerare